
 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΔΕΛΙΟΥ – ΕΥΟΣΜΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ 

ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ   

ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΥ ΚΟΡΔΕΛΙΟΥ 

                                                  Αρ. Απόφ.1/2020 

 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό 1/2020 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ελευθερίου Κορδελιού του Δήμου Κορδελιού – 

Ευόσμου. 

ΘΕΜΑ:  Λήψη απόφασης για τη χορήγηση ή μη άδειας παράτασης ωραρίου χρήσης μουσικών 

οργάνων σε  κατάστημα υγειονομικού  ενδιαφέροντος του ΒΑΓΓΕΛΗ ΔΗΜΗΤΡΙΟΥ επί της οδού 

ΜΕΓΑΛΟΥ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ 33 στο ΕΛΕΥΘΕΡΙΟ-ΚΟΡΔΕΛΙΟ. 

 

Στο Ελευθέριο-Κορδελιό και στην αίθουσα  ΘΕΠΑΝ που βρίσκεται στην οδό Παπαδιαμάντη 1 και 

Κατσαντώνη στην Δημοτική Ενότητα Ελευθερίου-Κορδελιού,  σήμερα Δευτέρα 20 Ιανουαρίου  2020 και 

ώρα 19.00, συνεδρίασε το  Συμβούλιο της Κοινότητας Ελευθερίου-Κορδελιού μετά από την 1441/15-1-

2020 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου της κ. Πέτρου Μεσθανεϋ , που επιδόθηκε σε καθένα σύμβουλο, 

σύμφωνα με το άρθρο 88 του Ν.3852/2010.  

 

 Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο (11) μελών βρέθηκαν παρόντα (8)οκτώ 

δηλαδή:        

             

                    ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                                     ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Μεσθανεύς Πέτρος                Πρόεδρος                          1. Στεφανίδης Αθανάσιος Μέλος 

2. Μολδοβανίδου Αθανασία      Μέλος                                2.  Γεωργιάδου Μαρία      Μέλος 

3. Λαζαρίδης Γεώργιος              Μέλος                                3. Τσίπη Ευγενία              Μέλος 

4. Συμεωνίδης Λάζαρος             Μέλος 

5. Σκορδελού Αναστασία           Μέλος 

6. Μαριούλα Παναγιώτα            Μέλος  

7. Καπνοπούλου Ευτυχία           Μέλος   

8. Τερζόπουλος Κωνσταντίνος  Μέλος 

9. 

   10.  

   11.  

Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συμβουλίου κ. Μπουδλή Πασχαλίνα. 

Μετά τη διαπίστωση απαρτίας, ο  Πρόεδρος κ. Πέτρος Μεσθανεύς κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.  



 

 

Προ της συζήτησης των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης ο Πρόεδρος κ. Πέτρος Μεσθανεύς , 

ανακοίνωσε την παραίτηση της κας Βούγια Όλγας  από μέλος του Συμβουλίου της Κοινότητας και 

καλωσόρισε το νέο μέλος  τον κ. Συμεωνίδη Λάζαρο. 

Στη συνέχεια πρότεινε τη συζήτηση ενός θέματος εκτός ημερήσιας διάταξης και το συμβούλιο 

ομόφωνα αποδέχτηκε τη συζήτησή του ως έκτακτο, να συζητηθεί δε πριν τα τακτικά θέματα της ημερήσιας 

διάταξης. 

Ο  Πρόεδρος κ. Πέτρος Μεσθανεύς  εισηγούμενος το 1o θέμα  εκτός της ημερήσιας διάταξης  

έθεσε υπ΄ όψη του συμβουλίου την υπ΄ αριθμ. πρωτ 1719/16-1-2020 εισήγηση της διεύθυνσης Τοπικής 

Οικονομικής Ανάπτυξης σύμφωνα με: 

Έχοντας υπόψη 

1) Τις διατάξεις του άρθρου 29 του ν. 4442/2016 (ΦΕΚ 230/07-12-2016 τεύχος Α΄) περί απλούστευσης 

ρυθμίσεων για τη χρήση μουσικής και χρήση μουσικών οργάνων, σύμφωνα με τις οποίες:  

α) Η χρήση μουσικής ή μουσικών οργάνων πραγματοποιείται, σύμφωνα με τις προϋποθέσεις της κείμενης 

νομοθεσίας, χωρίς να απαιτείται έκδοση προηγούμενης άδειας της 3/1995 Αστυνομικής Διάταξης, η οποία 

εγκρίθηκε με την 1023/2/37-ια/1996 απόφαση του Υπουργού Δημόσιας τάξης(Β΄15). Οι προϋποθέσεις 

χρήσης δεν θίγονται.  

β) Ο ενδιαφερόμενος, εφόσον προτίθεται να προβεί στη χρήση μουσικής ή μουσικών οργάνων, 

υποχρεούται να συμπεριλάβει στη γνωστοποίηση του άρθρου 28 τη δήλωση χρήσης. 

γ) Η χρήση μουσικής πέραν του ωραρίου προϋποθέτει την έκδοση της άδειας της παραγράφου 3 του 

άρθρου 3 της 3/1995 Αστυνομικής Διάταξης. Εφόσον πληρούνται οι προϋποθέσεις χορήγησής της, η άδεια 

χορηγείται χωρίς την προσκόμιση άλλων δικαιολογητικών πέραν του αποδεικτικού υποβολής της 

γνωστοποίησης. 

δ) Υποχρεώσεις ή άδειες σχετιζόμενες με τη νομοθεσία περί πνευματικής ιδιοκτησίας δεν θίγονται. Οι 

υποχρεώσεις ή άδειες του προηγουμένου εδαφίου δεν αποτελούν απαιτούμενο δικαιολογητικό ή 

περιεχόμενο της γνωστοποίησης ούτε της άδειας της προηγούμενης παραγράφου». 

2) Τις διατάξεις της παρ. 3 του άρθρου 3 της Αστυνομικής Διάταξης 3/1995 (1023/2/37-ια/08.01.1996)  

(ΦΕΚ 15/1996 τεύχος Β΄) περί απαγορεύσεων σε δημόσια κέντρα, σύμφωνα με τις οποίες «Η ανωτέρω 

άδεια χορηγείται μέχρι την 22.00 ώρα τη χειμερινή περίοδο και την  

23.00 ώρα τη θερινή και μπορεί να παραταθεί ύστερα από αίτηση των ενδιαφερομένων, ανάλογα με το 

είδος των μουσικών οργάνων και τη θέση του κέντρου σε σχέση με τους γύρω κατοικημένους χώρους, για 

τα κέντρα που λειτουργούν σε κλειστό χώρο μέχρι την 03.00 ώρα και για τα κέντρα που λειτουργούν σε 

ανοικτό χώρο μέχρι την 02.00 ώρα, με την προϋπόθεση ότι δεν διαταράσσεται η ησυχία των περιοίκων». 

3) Την αριθμ.  194/2012  απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Κορδελιού- Ευόσμου, σύμφωνα με την 

οποία δίδεται παράταση ωραρίου λειτουργίας μουσικής έως τις 02.30 για το θερινό και το χειμερινό 

ωράριο.        

4) Τη με αρ. πρωτ. 1377/15-01-2020 αίτηση για χορήγηση άδειας παράτασης ωραρίου χρήσης μουσικών 

οργάνων έως τις 02.30 καθ’ όλη τη διάρκεια ισχύος της Γνωστοποίησης Κ.Υ.Ε. 

5) Την με αρ. πρωτ. 1137718 (ver.0) Γνωστοποίηση Κ.Υ.Ε. «ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΗ ΜΑΖΙΚΗΣ ΕΣΤΙΑΣΗΣ  

ΠΛΗΡΗΣ ΕΠΕΞΕΡΓΑΣΙΑΣ (ΠΛΗΡΟΥΣ ΓΕΥΜΑΤΟΣ) - ΨΗΤΟΠΩΛΕΙΟ». 

6)  Την από 08-01-2020 βεβαίωση μη οφειλής από το τμήμα ταμειακής υπηρεσίας. 



 

 

 

Καλείται  το σώμα να προβεί   στη λήψη απόφασης σχετικής  με τη χορήγηση ή μη άδειας παράτασης 

ωραρίου χρήσης μουσικών οργάνων, έως τις 02.30, καθ’ όλη τη διάρκεια  ισχύος της γνωστοποίησης 

1137718 (ver.0) καταστήματος υγειονομικού ενδιαφέροντος «ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΗ ΜΑΖΙΚΗΣ ΕΣΤΙΑΣΗΣ 

ΠΛΗΡΟΥΣ ΕΠΕΞΕΡΓΑΣΙΑΣ (ΠΛΗΡΟΥΣ ΓΕΥΜΑΤΟΣ) – ΨΗΤΟΠΩΛΕΙΟ», ιδιοκτησίας του ΒΑΓΓΕΛΗ 

ΔΗΜΗΤΡΙΟΥ, επί της οδού ΜΕΓΑΛΟΥ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ 33 , στη Δημοτική Κοινότητα Ελευθερίου – 

Κορδελιού  του Δήμου Κορδελιού - Ευόσμου. 

 

   Το συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση , λαμβάνοντας υπόψη, όσα είπε ο Πρόεδρος , καθώς και τις 

σχετικές διατάξεις:  

  

Αποφασίζει Ομόφωνα 

 

Τη χορήγηση άδειας παράτασης ωραρίου χρήσης μουσικών οργάνων, έως τις 02.30, στο κατάστημα 

υγειονομικού  ενδιαφέροντος του ΒΑΓΓΕΛΗ ΔΗΜΗΤΡΙΟΥ επί της οδού ΜΕΓΑΛΟΥ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ 33 

στο ΕΛΕΥΘΕΡΙΟ-ΚΟΡΔΕΛΙΟ  του Δήμου Κορδελιού-Ευόσμου.  

 

 

Η απόφαση αυτή πήρε α.α. 1/2020 

 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση , συντάχθηκε αυτό το 

πρακτικό και υπογράφηκε      

 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ       ΤΑ ΜΕΛΗ 

 

 

 

ΠΕΤΡΟΣ  ΜΕΣΘΑΝΕΥΣ  

 

                                                          ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 



 

 

 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό 1/2020 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ελευθερίου Κορδελιού του Δήμου Κορδελιού – 

Ευόσμου. 

ΘΕΜΑ:  «Ενηµέρωση περί κενωθέντος περιπτέρου στη βόρεια πλευρά του πάρκου Ειρήνης και Φιλίας  

στη  Δ.Ε. Ελευθερίου-Κορδελιού» 

 

Στο Ελευθέριο-Κορδελιό και στην αίθουσα  ΘΕΠΑΝ που βρίσκεται στην οδό Παπαδιαμάντη 1 και 

Κατσαντώνη στην Δημοτική Ενότητα Ελευθερίου-Κορδελιού,  σήμερα Δευτέρα 20 Ιανουαρίου  2020 και 

ώρα 19.00, συνεδρίασε το  Συμβούλιο της Κοινότητας Ελευθερίου-Κορδελιού μετά από την 1441/15-1-

2020 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου της κ. Πέτρου Μεσθανεϋ , που επιδόθηκε σε καθένα σύμβουλο, 

σύμφωνα με το άρθρο 88 του Ν.3852/2010.  

 

 Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο (11) μελών βρέθηκαν παρόντα (8)οκτώ 

δηλαδή: 

 

                       ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                                     ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Μεσθανεύς Πέτρος                Πρόεδρος                          1. Στεφανίδης Αθανάσιος Μέλος 

2. Μολδοβανίδου Αθανασία      Μέλος                                2.  Γεωργιάδου Μαρία      Μέλος 

3. Λαζαρίδης Γεώργιος              Μέλος                                3. Τσίπη Ευγενία              Μέλος 

4. Συμεωνίδης Λάζαρος             Μέλος 

5. Σκορδελού Αναστασία           Μέλος 

6. Μαριούλα Παναγιώτα            Μέλος  

7. Καπνοπούλου Ευτυχία           Μέλος   

8. Τερζόπουλος Κωνσταντίνος  Μέλος 

9. 

   10.  

   11.  

 
Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συμβουλίου κ. Μπουδλή Πασχαλίνα. 

Μετά τη διαπίστωση απαρτίας, ο  Πρόεδρος κ. Πέτρος Μεσθανεύς κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.  

Προ της συζήτησης των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης ο Πρόεδρος κ. Πέτρος Μεσθανεύς , 

ανακοίνωσε την παραίτηση της κας Βούγια Όλγας  από μέλος του Συμβουλίου της Κοινότητας και 

καλωσόρισε το νέο μέλος  τον κ. Συμεωνίδη Λάζαρο. 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΔΕΛΙΟΥ – ΕΥΟΣΜΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ 

ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ   

ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΥ ΚΟΡΔΕΛΙΟΥ 

                                                  Αρ. Απόφ.2/2020 



 

 

Στη συνέχεια πρότεινε τη συζήτηση ενός θέματος εκτός ημερήσιας διάταξης και το συμβούλιο 

ομόφωνα αποδέχτηκε τη συζήτησή του ως έκτακτο, να συζητηθεί δε πριν τα τακτικά θέματα της ημερήσιας 

διάταξης. 

Ο  Πρόεδρος κ. Πέτρος Μεσθανεύς  εισηγούμενος το 1o θέμα  της ημερήσιας διάταξης  έθεσε υπ΄ όψη του 

συμβουλίου την υπ΄ αριθμ. πρωτ:49063/10-12-2019 εισήγηση της διεύθυνσης Τοπικής Οικονομικής 

Ανάπτυξης σύμφωνα με: 

       Τα αναφερόμενα στην Εγκ. 38/23463/06.06.2014 Υπ. Εσωτερικών που αφορά στην εφαρμογή των 

διατάξεων του Ν.4257/2014 (ΦΕΚ 93/Α/12-4-2015), εφόσον κενωθεί, για οποιονδήποτε λόγο, περίπτερο 

το Δημοτικό Συμβούλιο, µε απόφαση η οποία εκδίδεται μετά από γνώμη της οικείας δημοτικής ή τοπικής 

κοινότητας και εισήγηση της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής, όπου αυτή υφίσταται, αποφασίζει αν θα 

διατηρηθεί το κενωθέν περίπτερο ή θα απομακρυνθεί.  

              Όπως προκύπτει από τα τηρούμενα στην Υπηρεσία µας, το περίπτερο του Ευσταθιάδη Λουκά 

του Σάββα που βρίσκεται στη βόρεια πλευρά του πάρκου Ειρήνης και Φιλίας  στη  Δ.Ε. Ελευθερίου-

Κορδελιού στο Δήμο Κορδελιού-Ευόσμου έχει καταστεί «κενωθέν» , λόγω θανάτου του και ανάκλησης της 

άδειας λειτουργίας του (αρ. απόφ. Δημάρχου 834/64308/6-11-2014) και είναι κλειστό, έπειτα από την αρ. 

πρωτ. 5913/15-02-2019 αίτηση του μισθωτή  του περιπτέρου, κ. Ευσταθιάδη Αλέξανδρου του Σάββα, περί 

διακοπής εργασιών του την 14-09-2018 και αποχώρησής του από το μίσθιο και της υπ. αρ. 320/6928/21-

2-2019 απόφασης Δημάρχου περί ανάκλησης της υπ. αρ. 780/75800/21-12-2012 απόφασης  εκμίσθωσης 

περιπτέρου. 

 

Προηγούμενες αποφάσεις : 

 

1. Απόφαση  εκμίσθωσης περιπτέρου ( Aρ. Aπόφ. ∆ηµάρχου 780/75800/21-12-2012) 

2. Απόφαση ανάκλησης της άδειας λειτουργίας (Aρ.Απόφ. ∆ηµάρχου 834/64308/6-11-2014) 

3. Απόφαση ανάκλησης εκμίσθωσης περιπτέρου (Aρ.Απόφ. ∆ηµάρχου 320/6928/21-2-2019) 

 

Η νομοθεσία που προβλέπεται : Ν.4257/2014 (ΦΕΚ 93/Α/12-4-2015) 

 

Κατόπιν τούτων καλείται το συμβούλιο της Κοινότητας Ελευθερίου –Κορδελιού να γνωμοδοτήσει  στην 

Επιτροπή Ποιότητας Ζωής την κατάργηση ή την διατήρηση του περιπτέρου που βρίσκεται στη βόρεια 

πλευρά του πάρκου Ειρήνης και Φιλίας  στη  Δ.Ε. Ελευθερίου-Κορδελιού στο Δήμο Κορδελιού-Ευόσμου. 

 

Το συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση , λαμβάνοντας υπόψη, όσα είπε ο Πρόεδρος , καθώς και τις 

σχετικές διατάξεις:  

Αποφασίζει Ομόφωνα 

 

Γνωμοδοτεί στην Επιτροπή Ποιότητας ζωής υπέρ της κατάργησης του περιπτέρου που βρίσκεται 

στη βόρεια πλευρά του πάρκου Ειρήνης και Φιλίας  στη  Δ.Ε. Ελευθερίου-Κορδελιού στο Δήμο Κορδελιού-

Ευόσμου.  

 



 

 

 

Η απόφαση αυτή πήρε α.α. 2/2020 

 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση , συντάχθηκε αυτό το 

πρακτικό και υπογράφηκε      

 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ       ΤΑ ΜΕΛΗ 

 

ΠΕΤΡΟΣ  ΜΕΣΘΑΝΕΥΣ  

 

                                                          ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

 

 

 

 



 

 

 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

 

Από το πρακτικό 1/2020 της συνεδρίασης της Κοινότητας Ελευθερίου Κορδελιού του Δήμου Κορδελιού – 

Ευόσμου. 

 

ΘΕΜΑ:  « ΠΡΟΤΑΣΗ  ΓΙΑ ΑΝΤΙΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΚΑΔΩΝ ΑΠΟΡΡΙΜΜΑΤΩΝ ΄Η ΕΠΙΔΙΟΡΘΩΣΗ ΑΥΤΩΝ 

ΣΤΗΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΥ-ΚΟΡΔΕΛΙΟΥ» 

 

Στο Ελευθέριο-Κορδελιό και στην αίθουσα  ΘΕΠΑΝ που βρίσκεται στην οδό Παπαδιαμάντη 1 και 

Κατσαντώνη στην Δημοτική Ενότητα Ελευθερίου-Κορδελιού,  σήμερα Δευτέρα 20 Ιανουαρίου  2020 και 

ώρα 19.00, συνεδρίασε το  Συμβούλιο της Κοινότητας Ελευθερίου-Κορδελιού μετά από την 1441/15-1-

2020 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου της κ. Πέτρου Μεσθανεϋ , που επιδόθηκε σε καθένα σύμβουλο, 

σύμφωνα με το άρθρο 88 του Ν.3852/2010.  

 

 Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο (11) μελών βρέθηκαν παρόντα (8)οκτώ 

δηλαδή: 

 
                             ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                                     ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Μεσθανεύς Πέτρος                Πρόεδρος                          1. Στεφανίδης Αθανάσιος Μέλος 

2. Μολδοβανίδου Αθανασία      Μέλος                                2.  Γεωργιάδου Μαρία      Μέλος 

3. Λαζαρίδης Γεώργιος              Μέλος                                3. Τσίπη Ευγενία              Μέλος 

4. Συμεωνίδης Λάζαρος             Μέλος 

5. Σκορδελού Αναστασία           Μέλος 

6. Μαριούλα Παναγιώτα            Μέλος  

7. Καπνοπούλου Ευτυχία           Μέλος   

8. Τερζόπουλος Κωνσταντίνος  Μέλος 

9. 

   10.  

   11.  

Στη συνεδρίαση ήταν παρούσα και η πρακτικογράφος του συμβουλίου κ. Μπουδλή Πασχαλίνα. 
 

Μετά τη διαπίστωση απαρτίας, ο  Πρόεδρος κ. Πέτρος Μεσθανεύς κήρυξε την έναρξη της 

συνεδρίασης.  

Προ της συζήτησης των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης ο Πρόεδρος κ. Πέτρος Μεσθανεύς , 

ανακοίνωσε την παραίτηση της κας Βούγια Όλγας  από μέλος του Συμβουλίου της Κοινότητας και 

καλωσόρισε το νέο μέλος  τον κ. Συμεωνίδη Λάζαρο. 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΔΕΛΙΟΥ – ΕΥΟΣΜΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ 

ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ   

ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΥ ΚΟΡΔΕΛΙΟΥ 

                                                  Αρ. Απόφ.3/2020 



 

 

Στη συνέχεια πρότεινε τη συζήτηση ενός θέματος εκτός ημερήσιας διάταξης και το συμβούλιο 

ομόφωνα αποδέχτηκε τη συζήτησή του ως έκτακτο, να συζητηθεί δε πριν τα τακτικά θέματα της ημερήσιας 

διάταξης. 

Ο  Πρόεδρος κ. Πέτρος Μεσθανεύς  εισηγούμενος το 2o θέμα της ημερήσιας διάταξης  έθεσε υπ΄ 

όψη του συμβουλίου τα εξής: 

     Στην Κοινότητα Ελευθερίου-Κορδελιού αντιμετωπίζουμε μεγάλο πρόβλημα με τους κάδους 

απορριμμάτων σχεδόν σε όλους τους δρόμους της Κοινότητας. Οι περισσότεροι εξ αυτών είναι 

χαλασμένοι , κυρίως στα σίδερα που υπάρχουν στο κάτω μέρος προκειμένου να ανοίγει αυτόματα το 

καπάκι του κάδου , αλλά και πολλοί κάδοι σε απομακρυσμένες γειτονιές είναι σπασμένοι ή λείπουν 

καπάκια με αποτέλεσμα την κακή αισθητική αλλά και τις οσμές. Φυσικά με  την έναρξη της Άνοιξης και του 

καλοκαιριού  το φαινόμενο θα γίνει εντονότερο. 

Επίσης πολλοί κάδοι είναι σε σημεία εντελώς ακατάλληλα , μετά την μετακίνηση  κυρίως από 

κατοίκους  που  ενοχλούν  την στάθμευση αυτοκινήτων , τη διέλευση πεζών  και ατόμων με κάποιες 

αντικειμενικές δυσκολίες.  

Για όλους αυτού τους λόγους προτείνουμε στην Υπηρεσία Καθαριότητας του Δήμου μας την 

αντικατάσταση των κάδων απορριμμάτων  ή την επιδιόρθωσή  τους , αλλά και τη δημιουργία νέων 

θέσεων σε δρόμους και πολυκατοικίες, προκειμένου να λυθεί το πρόβλημα. 

Ο κ. Τερζόπουλος πρότεινε όπου υπάρχουν 2 κάδοι σε κάποια σημεία να εξασφαλισθεί  με κάποιο 

τρόπο,  να μην παρκάρουν μπροστά αυτοκίνητα. 

 

Το συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση , λαμβάνοντας υπόψη, όσα είπε ο Πρόεδρος , καθώς και τις 

σχετικές διατάξεις:  

  

Αποφασίζει Ομόφωνα 

 

Προτείνει στο Δήμο την αντικατάσταση κάδων απορριμμάτων ή την επιδιόρθωσή αυτών στην 

Κοινότητα Ελευθερίου-Κορδελιού.  

 

Η απόφαση αυτή πήρε α.α. 3/2020 

 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ         ΤΑ ΜΕΛΗ 

 

 

 

ΠΕΤΡΟΣ  ΜΕΣΘΑΝΕΥΣ  

 

                                                          ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
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